

20th 周年紀念
ANNIVERSARY

慶祝香港特別行政區成立二十周年
Celebration of the 20th Anniversary of the Establishment of the HKSAR



海報設計及短片拍攝比賽得獎作品集

Winning Works of Poster Design and Video Competitions



主辦機構 Organiser :



政府新聞處
Information Services Department

支持機構 Supporting Organisation :



教育局
Education Bureau

協辦機構 Co-organisers :

明報

SCMP

South China Morning Post



「攜手同行」短片拍攝比賽

“Togetherness” Video Competition



季軍
Second
Runner-up



靈糧堂劉梅軒中學

題目：做功課，永遠都是一場試煉

作品描述：

本作品採用了較特別的風格，以簡單的故事帶出香港回歸20年來，香港人一同靠著獅子山精神戰勝種種難關。

Ling Liang Church M H Lau Secondary School

Title : Homework is always a trial

Video Concept :

A special style is used in this video. By using a simple story, it depicts how Hong Kong people have overcome various difficulties with the same “Lion Rock” spirit over the 20 years since the city's return to the Motherland.



優異
Merit

路德會西門英才中學

題目：香港·一個世紀

作品描述：

本片以香港1920年代至2010年代(一百年)為創作概念，以表達香港前一百年的一些重要事件，再以此為香港的「未來」開路，期望香港的未來愈來愈好。

Gertrude Simon Lutheran College

Title : Hong Kong · A Century

Video Concept :

The concept centres around the 100 years of Hong Kong from the 1920s to 2010: by pinpointing some important matters during that timeline, the video probes Hong Kong's future in the hope the city will become better and better in the days to come.